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Accountantsverslag over de jaarstukken 2018 

 

  Geacht raadslid/burgerlid,   

Op dinsdag 18 juni jl. heeft de auditcommissie de jaarstukken 2018 en het 

accountantsverslag over de jaarstukken 2018 met de accountant besproken. In het 

accountantsverslag staan zes kernboodschappen (blz. 3). Aan de hand van deze 

kernboodschappen heeft het gesprek plaatsgevonden. De auditcommissie wil u 

hierover het volgende meegeven. 

 

De belangrijkste kernboodschap is dat de accountant een goedkeurende verklaring 

heeft afgegeven. Ten aanzien van het sociaal domein constateert de accountant dat de 

gemeente actief bezig is beter grip te krijgen op de kosten. Het is daarbij goed om te 

kunnen constateren dat de omvang van de fouten en onzekerheden bij de uitgaven 

binnen het sociaal domein, aanzienlijk lager is dan een jaar eerder. De inzet die de 

organisatie pleegt om de prestatielevering op verschillende terreinen deels zelf vast te 

stellen, betaalt zich dus uit. De directeur financiën gaf in dit kader aan dat (ook in de 

toekomst) hierbij telkens de afweging gemaakt moet worden tussen de extra inspanning 

die geleverd moet worden en het effect hiervan. Een onzekerheid betekent immers niet 

dat de betreffende prestatie niet is geleverd, maar enkel dat de prestatielevering niet 

kan worden aangetoond. 

 

Ten aanzien van de naleving van de aanbestedingsrichtlijnen is gebleken dat voor een 

bedrag van €1,2 miljoen niet de juiste procedures zijn gevolgd.  Dit heeft met name 

betrekking op de wijze waarop de gemeente Zwolle inhuur heeft aanbesteed. De 

accountant adviseert in dit kader om de procedure ten aanzien van inhuur aan te 

scherpen om fouten in de toekomst te voorkomen. De directeur financiën heeft ons 

verzekerd dat dit in 2019 passende aandacht zal krijgen.  

  

Verder constateert de accountant dat de leesbaarheid van het jaarverslag en de 

jaarrekening van voldoende niveau is en dat hier op onderdelen een verbetering ten 

opzichte van de jaarstukken 2017 zichtbaar is. Wel merkt de accountant hierbij op dat 

“het meer concreet maken van de teksten […] de informatiewaarde van het jaarverslag 

verder [kan] vergroten”. Wij onderschrijven beide punten en zullen de ontwikkelingen 

blijven volgen. 
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Wij kijken terug op een goed gesprek met de accountant. Uit het gesprek is ons 

gebleken dat de interne beheersing van de gemeente van voldoende niveau is en dat 

de organisatie hierin ook stappen maakt. Wij adviseren u dan ook om in te stemmen 

met de jaarstukken 2018. Desgewenst zijn wij graag bereid tijdens de info-/debatronde 

van maandag 1 juli een korte toelichting te geven.  

  

 

Met vriendelijke groet, 

De Auditcommissie, 

 

Norman Finies (voorzitter)  

Jolien Elshof 

Sonja Paauw 

Jeffrey Satoor de Rootas 

 

 

 

 

 

 

 

 


